
ПРОЄКТ 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики та 
підприємництва, енергетики та енергозбереження, транспорту та розвитку 

інфраструктури. 
 
17 листопада 2020 року  
Початок: 10.00 

                            Депутатська кімната 

 
1. Про використання коштів в розрізі районів на об'єкти будівництва, 

реконструкції, капітального та поточного середнього ремонтів автомобільних 
доріг загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 
власності у населених пунктах за рахунок субвенції з державного бюджету 
місцевим бюджетам станом на 01 листопада 2020 року. 

 

                  Доповідач: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 



  

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
 

П Р О Т О К О Л 
 

засідання постійної комісії обласної ради 
з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 

енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 
 
 
17 листопада 2020 року №  
м. Миколаїв 

Початок: 10.00  
депутатська кімната

 
Всього членів постійної комісії – 8 
 
Присутні: Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Джупінін Ю., Олабін В. 

Відсутні: Лісніченко В., Басс В., Кухта І.
Головуючий: Колесніков В. – голова постійної комісії обласної ради 
 

Перед розглядом питання порядку денного головою постійної комісії 
запропоновати внести до порядку денного питання стосовно погодження 
надання субвенції обласному бюджету із загального фонду державного 
бюджету.   
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно.

 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 
1. Про використання коштів в розрізі районів на об'єкти будівництва, 

реконструкції, капітального та поточного середнього ремонтів автомобільних 
доріг загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 
власності у населених пунктах за рахунок субвенції з державного бюджету 
місцевим бюджетам станом на 01 листопада 2020 року. 
 

Інформує: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 

2. Про погодження надання субвенції обласному бюджету із 
загального фонду державного бюджету.   

 
Інформує: Колесніков Валерій Вікторович – голова постійної комісії 

обласної ради.
 

СЛУХАЛИ: 1. Про використання коштів в розрізі районів на об'єкти 
будівництва, реконструкції, капітального та поточного середнього ремонтів 



2 
 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення, вулиць і 
доріг комунальної власності у населених пунктах за рахунок субвенції з 
державного бюджету місцевим бюджетам станом на 01 листопада 2020 року. 
 

Інформує: доповідач відсутній. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Джупінін Ю.,  
Олабін В.

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно.
ВИРІШИЛИ: Рекомендації № 1 додаються. 
 

СЛУХАЛИ: 2. Про погодження надання субвенції обласному бюджету 
із загального фонду державного бюджету.   
 

Інформує: Колесніков Валерій Вікторович – горлова постійної комісії 
обласної ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Джупінін Ю.,  
Олабін В.

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно.
ВИРІШИЛИ: Рекомендації № 2 додаються. 
 

 
 
 
 

Голова постійної комісії                                                    Валерій КОЛЕСНІКОВ 
 
 
 
Секретар постійної комісії                            Хасан ГЕМАЄВ
 
 
 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 22 листопада 2020 року Миколаїв № 1 

 
Про використання коштів в розрізі районів  
на об'єкти будівництва, реконструкції,  
капітального та поточного середнього ремонтів  
автомобільних доріг загального користування  
місцевого значення, вулиць і доріг комунальної  
власності у населених пунктах за рахунок  
субвенції з державного бюджету місцевим  
бюджетам станом на 01 листопада 2020 року. 
 

Розглянувши та обговоривши зазначене питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. На наступне засідання сесії обласної ради внести питання стосовно 
причин низького рівня освоєння коштів субвенції з державного бюджету 
місцевим бюджетам передбачених на  об'єкти будівництва, реконструкції, 
капітального та поточного середнього ремонтів автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної власності у 
населених пунктах. 
 

2. Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації: 
 

- вивчити питання наявності проєктно-кошторисної документації з 
проведення усіх видів ремонтних робіт на автомобільних дорогах місцевого 
значення та дорогах комунальної власності в роз-різі районів та об’єднаних 
територіальних громад; 

- розподілити залишок коштів субвенції з державного бюджету 
місцевим бюджетам згідно з відповідною проєктно-кошторисною 
документацією. 
 
 
Голова постійної комісії 
обласної ради             Валерій КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 22 листопада 2020 року Миколаїв № 1 

 
Про погодження надання субвенції  
Обласному бюджету із загального  
фонду державного бюджету 
 
 

Розглянувши та обговоривши зазначене питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

Вивчити зазначене питання детальніше та повернутися до його розгляду 
на наступному засіданні постійної комісії обласної із залученням відповідних 
спеціалістів. 
 
 
 
Голова постійної комісії 
обласної ради             Валерій КОЛЕСНІКОВ 
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